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Tordas Község Polgármestere
2463. Tordas, Szabadság út 87.
Tel(fax): 22-467-502,467-655

Meghívó

Értesítem, hogy képviselőtestületünk 1998. május 28-án (csütörtökön) 15 órakor ülést tart.

Az ülés helye: Községháza

Napirend:

1./ Rendőrkapitány beszámolója a közbiztonság helyzetéről

Előadó: Besenyeí Csaba r. őrnagy. rendőrkapitány

2./ Pedagógia program meghatározása.
Előadó: Dr. Hamza Lászlóné iskola igazgató

3./ Bejelentések, javaslatok.

melynek tárgyalásához meghívom.

Kérem a testületi ülésen való feltétlen megjelenését.

T o r d a s, 1998. május 19.

~i?:kl~~ost-
polgármester
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Jelenléti ív

az 1998, év május hó 28, napján
megtartott képviselőtestületiülésről

1./ Cifka János

2./ Farkas János

3./ Fábián Jánosné

4./ Juhász György

5./ Kunsági László

6./ Dr, Pápai Péter

7./ Rácz József

8./ Turda Sándor

9./ Vasvári Pál

10./ Zémann Géza

11./ Márki Ferenc jegyző
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Jegyzőkönyv

Készült: Tordas Község Képviselőtestületének 1998. május 28-án megtartott üléséről.

Az. ülés helye: Községháza

Jelen vannak: Cifka János, Farkas János, Fábián Jánosné, Juhász György, Kunsági László,
Dr. Pápai Péter, Rácz József, Turda Sándor, Vasvári Pál képviselők,
Márki Ferenc jegyző
Besenyei Csaba r. őrnagy gárdonyi kapitány
Tóth Márton Antal r. őrnagy őrsparancsnok

Dr. Hamza László iskola igazgató

Bejelentés nélkül távol maradt: Zémann Géza képviselő.

Farkas János polgármester üdvözli a megjelenteket. Megállapitja, hogy az ülés határozatképes
javaslatot tesz a napirendekre.

Napirend:
1./ Rendőrkapitány beszámolója a közbiztonsághelyzetéről.

Előadó: Besenyei Csaba r. őrnagy

2./ Pedagógiai program meghatározása.
Előadó.: Dr. Hamza Lászlóné iskola igazgató

3./ Bejelentések, javaslatok.

A napirendekre tett javaslatot a képviselőtestület egyhangúlag elfogadta.

I. Napirend támalása

1./ Rendőrkapitányságbeszámolója a közbiztonság helyzetérő

Az. írásos előtetjesztés mellékelve.

Besenyei Csaba rendőrkapitány szóbeli kiegészítésként ismertette a rendőrség, ezen belül a
gárdonyi kapitányság személyi helyzetét, az anyagi nehézségeket, a közeljövő terveit.
Elmondta, hogy a létszámot nyári időszakban középiskolai rendőr tanulókkal egészítik ki, de
ez elsősorban a Velencei-tó környékét erősíti. Mégis kihat ez a martonvásári részre ís, mert az
itt szolgálatot teljesítő rendőrök, a körzeti megbízottak június l-től szeptember l-ig
településeinken teljesítenek szolgálatot, de az őrs állományát is erősítik.

Elmondja, hogy Tordas területe a béke és a nyugalom szigete más település, fóleg a tó
környékéhez képest. Jó volna ezt megtartani, amihez kell az önkormányzat és a polgárőrség

segitsége ís.
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Hozzászólások:

Kunsági László - kérdezi, hogy a létszám honnan érkezik, a körzeti megbízott fiÚlyen járművel

teljesít szolgálatot?

Besenyei Csaba rendőrkapitány válaszában elmondja, hogy a kapitányság erősítésére létszámot
Budapestről a rendőr középiskolából kapnak. A létszám legnagyobb rész fiatal gyakorlat
nélküli rendőr, de kapnak járőrözésre tapasztalt rendőröket is. Ezek közül esetenként
Martonvásárt is erősítik.

Cifka János- úgy látja a rendőrség még hosszabb ideig lesz anyagi és létszám gondban.
Szükséges a körzeti megbízott itthoni szolgálata.

Turda Sándor elmondja, hogy a polgárőrség és a rendőrség kapcsolata nem a legjobb. Ennek
bízonyításául ismertette az elmúlt év eseménynaplójában foglaltakat. A körzeti megbízott soha
nem tartózkodik a faluban, nem járőrözik. Szükséges javítani a módszereken és az
együttműködésen.

Farkas János polgármester összefoglalójában elmondja, hogy a rendőrség beszámolójában
elhangzottak településünk közbiztonsági helyzetét fiÚnősítik. Valóban jónak mondható a
közbiztonság, de ez nem fiÚndig a rendőrségnek köszönhető, hanem az itt tevékenykedő

embereknek, a polgárőrségnek.

Településünk évek óta lakást bíztosít és fó rendőrnek, aki Tordas és Gyúró község körzeti
megbízottja. Igaz az is, hogy Gyúrónak is lakást kellene bíztosítani egy fó rendőrnek, mert
ezzel lehetne az őrs létszámát növelni, másrészt egy-egy rendőrre kisebb terület jutna.
Szorgalmazza kapitány úr Gyúró Önkormányzatánál ezt a lehetőséget!

Bízunk abban, hogy a nyári időszakban a körzeti megbízott itthoni munkájával a közrend és
közbíztonságunk helyzete szilárdul.

Több hozzászólás nem volt a képvíselőtestület a rendőrség beszámolóját jóváhagyólag
tudomásul vette.

2./ Pedagógiai program meghatározása.

Márki Ferenc jegyző ismertette a képvíselő-testülettel, hogy a pedagógiai program kidolgozása
a különböző törvényekben rögzítettel alapján megtörtént. A tantestület kollektívája az anyagi
jogszabályokra, a képvíselőtestület korábbi döntésére és a NAT-ra alapozva kidogozta az
iskolai oktató-nevelő munka hosszú távú terveit.
A szükséges fórumok (SZMK, tantestület stb.) a szükséges egyeztetést véleményezést
elvégezték, majd a jogszabályban meghatározott végzettségű szakértő szakvéleményét
megadta (jegyzőkönyv melléklete) és javasolja a testületnek elfogadását.

Dr. Hamza Lászlóné iskola igazgató kiegészítésében elmondja, hogy a program a jogszabályí
előirásokon túl tartalmazza azt a követendő utat, amely nem az elnéptelenedett iskola
típusához vezet.
A kollegákkal együtt arra törekedtek, hogy a már kialakult tantárgyak mellett a martonvásári
Művészeti Alapiskola által nyújtható szolgáltatások és oktatási formák érvényesüljenek.
Nagyon fontos szerepet kapott az iskola logopédus szerepe, annak alkalmazása.



Hozzászólások:
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Kunsági László - jónak találja a szakvélemény tanulmányozása után a programot, elfogadásra
javasolja. Kérdezi, a programban rögzitettek mennyi anyagi vonzattal birnak ?

Dr. Hamza Lászlóné válaszában elmondja, hogy konkrét számítások még nincsenek. A
taneszköz beszerzés jelentős anyagi ráfordítást nem okoz majd, azt az éves pénzügyi tervek
képesek lesznek kielégiteni. Van saját erő, alapítvány és a szülők is ígérték a segítséget.
Nagyobb ráfordítást igényel viszont a különböző helyiségek (iskola padlástér,
számítástechnikai terem, iskola könyvtár stb.) kialakitása, azok célnak megfelelő berendezése.

eiika János - már most el kell kezdeni a bővités, a tetőtér beépítésére vonatkozó tervek
elkészíttetését. Javasolja a program elfogadását.

Kunsági László - elmondja, hogy az épületet komplexen kell terveztetni, mert a tetőtér nagy,
sok, számunkra szükséges helyiség kialakitható. Több fontos feladatunk lenne ( múzeum,
községí könyvtár, óvoda), amelyek megvalósítására most nem tudunk erőt fordítani, de az
iskola programjához igazodó fejlesztésnek elsődlegesnek kell lennie.

Farkas János polgármester elmondja, hogy a program elfogadásra alkalmas állapotú. Az épület
helyezet megoldása nem a következő hónapok feladata, ismerve az önkormányzat anyagí
helyzetét. Ezért most javasolja a testület fogadja el a betetjesztett pedagógía programot.

Több hozzászólás nem volt a képviselőtestület egyhangúlag (9 igen szavazattal) az alábbi
határozatot hozta:

16/1998. (V.28.) sz. határozat

Tordas Község Képviselőtestülete a Sajnovics
János Általános iskola pedagógia programját az
előtetjesztésnek megfelelően

jóváhagyja.

II. Napirend után

Bejelentések, javaslatok

1./ Vezet6k bejelentései

Márki Ferenc jegyző ismertette a képviselőkkel, hogy az A-Z-ig BT-vel kötendő alap
megállapodás kérdésében a Bt-t képviselő ügyvéddel tárgyalásban állunk. Az ügyvéd által
megküldött szerződés tervezetet átvizsgáltuk, ésszerií javaslatainkkal visszaküldtük részükre.
Hosszú idő után az ügyvéd visszaküldte azt a tervezetet, amit legelőször is küldött, az általunk
javasoltakból semmit el nem fogadott. Az ilyen jellegű tárgyalás komolytalan, ezt folytatni
értelmetlen. Komolyabb intézkedésekre volna szükség a Bt-vel szemben.
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Cifka János - elmondja, hogy a tervezet átvizsgálásában, annak ésszerűsítő javaslatai
kidolgozásában részt vett, jogásszal konzultált. VáJjunk még, ne hamarkodjuk el a döntést. Ö
még egyszer ezt megkonzultálja az ügyyéddel.

Márki Ferenc jegyző tájékoztatta a testületet arról, hogy az orvos lakás felújítása (meszelés,
mázolás, egy szoba padlózás, egy helyiség lambériázása elkészült, a doktor nő május ll-én
beköltözhetett a lakásba. Ami probléma az az, hogy a vállalkozók összesen 600 eft-ot
számlázta e munkáért, ami igen sok, a tervekben ez nem szerepelt. Ez azt is jelentheti, hogy a
polgármesteri hivatal felújítására fordítható összeget elköltöttük, e feladat valószínűleg

elmarad.

Tájékoztatta továbbá a testületet arról, hogy az Öreghegy mintegy 110 tulajdonosa
összefogásából beíndult a villamosítás megvalósítása. Ennek folyamán a zártkert egy részén
villanyáram lesz. Az ÉDÁSZ terveí alapján a vezeték építése a Hangya sor 20 kv-os
hálózatától indulna, a Szabadság úton haladna a régi vezeték helyén, majd az erdőmajori út
szélén menne ki Öreghegy központi részéig, ahol egy trafó épül.
A munkával egyidejűleg sikerül a Hangya sor villanyvezetékét a korábban tervezett
telekhatárra behelyeztetni. Ezzellehetővé válik a tervezett útszélesítés megoldása.

Több bl<ielentés nem volt a polgármester az ülést befejezettnek nyilvánította

jegyző

kmf
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polgármester


